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GLIWICE. Ponad 
160 rowerzystów 
wziê³o udzia³ w 
pierwszej Gliwickiej 
Masie Krytycznej. 

- To o wiele wiêcej ni¿ 
zak³adaliœmy. Masê mo¿emy 
uznaæ za bardzo udan¹ – 
informuj¹ organizatorzy. Kolejna 
rowerowa akcja odbêdzie siê 1 
maja. 

Jak zapewniali organizatorzy, 
w rowerowej akcji mogli wzi¹æ 
udzia³ wszyscy chêtni, bez 
wzglêdu na wiek. Tak te¿ siê 
sta³o, w pi¹tek w trasê pierw-
szej Gliwickiej Masy Krytycznej 
wyruszyli zarówno ludzie m³odzi 
jak i Ci trochê starsi. Razem po-
nad 160 osób. Jednym s³owem, 
gliwiccy rowerzyœci nie zawie-
dli. Dopisa³a równie¿ pogoda - 
pi¹tkowe s³oneczne popo³udnie 
idealnie nadawa³o siê do rowe-

rowej przeja¿d¿ki po mieœcie.

Po pierwszej udanej akcji orga-
nizatorzy zachêcaj¹ do wziêcia 
udzia³u w kolejnej, która 
odbêdzie siê w pi¹tek 1 maja 
o godz. 17.30. Miejscem spo-
tkania uczestników GMK bêdzie 
Plac Krakowski. 

Dla tych, którzy o Gliwickiej 
Masie Krytycznej jeszcze nie 
s³yszeli, przypominamy, ¿e 
pod t¹ tajemnicz¹ nazw¹ kryje 
siê grupa rowerzystów, która 
organizuje spotkania i wspól-
ny przejazd przez miasto. Nie 
jest to jednak przejazd rekre-
acyjny. Rowerzyœci jad¹c przez 
g³ówne ulice miasta, w tempie 
10-15 km/h, tak aby nieco 
zwolniæ ruch samochodowy, 
chc¹ pokazaæ w³adzom Gliwic i 
kierowcom, ¿e te¿ maj¹ swoje 
prawa. Swoj¹ Masê Krytyczn¹ 
posiada prawie ka¿de wiêksze 
miasto w Polsce. (kk)

Rowerzyœci nie zawiedli
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Dyskusja na 
temat przysz³oœci 
tramwajów 
w Gliwicach, 
któr¹ w ubieg³ym 
tygodniu 
zorganizowano 
w Urzêdzie 
Miasta, nie przynios³a 
¿adnych konkretnych 
rozstrzygniêæ.

O tym, ¿e nie wniesie 
ona niczego nowego, 
mo¿na siê by³o domyœliæ 
ju¿ podczas prezenta-
cji przygotowanej przez 
prezydenta, któr¹ zde-
cydowana wiêkszoœæ 
przyby³ych nie by³a zain-
teresowana. 

Ju¿ po kilkunastu minutach 
wywo³ano temat tirów, nie 
zabrak³o  pretensji o budowê 
DTŒ-ki czy Hali Podium a nawet 

oœwietlania obiektów w nocy. 
Z kolei z wypowiedzi prezyden-
ta wynika³o, ¿e w przypadku 
tramwajów rozwi¹zania mog¹ 
byæ tylko dwa - albo miasto 
zdecyduje siê na  kosztowne 
inwestycje albo na likwidacjê 
i zast¹pienie tramwaju auto-
busem.

Ka¿de wyst¹pienie dotycz¹ce 
zachowania linii tramwajowej 
nagradzano gromkimi brawami, 

nawet w sytuacji gdy by³o 
ono... niezbyt logiczne. 

Zabawna sytuacja towa- 
rzyszy³a wyst¹pieniu pre-
zesa KZK GOP Romana 
Urbañczyka. Po wypowie-
dzeniu pierwszego zdania 
„We wszystkich dokumen-
tach  dotycz¹cych strategii 
i w badaniach jest zapisa-
ne, ¿e tramwaj jest podsta-
wowym œrodkiem transpor-
tu w aglomeracji œl¹skiej” 
otrzyma³ burzê oklasków. 
Kiedy okaza³o siê, ¿e nie 
jest on zwolennikiem utrzy-
mywania komunikacji tram-
wajowej za wszelk¹ cenê, 
klaszcz¹cy zaczêli buczeæ. 
Z podobn¹ reakcj¹ musieli 
liczyæ siê inni zabieraj¹cy 
g³os i opowiadaj¹cy siê za 
zast¹pieniem linii tramwa-
jowej autobusow¹. 

Los 
przesadzony?

Zwolennicy i przeciwnicy utrzymania komunikacji 

tramwajowej spotkali siê w gliwickim Urzêdzie Miejskim.


